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Vragen van de leden Leerdam en
Boelhouwer (beiden PvdA) aan de
staatssecretaris van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties over het
milieubeleid op Bonaire. (Ingezonden
1 September 2009)

1
Kent u het artikel «Bonaire jaren
achter met milieu*?1

Deelt u de mening die uit het artikel
blijkt dat Bonaire op het gebied van
milieubeleid veertig jaar achter loopt
vergeleken met Nederland?

3
Wanneer heeft de episode, zoals
milieu-inspecteur Stef Strik die in het
artikel beschrijft, rond de
energievoorziening die het
Bestuurscollege op Bonaire wilde
realiseren plaatsgevonden?

4
Hoe vaak komt het voor dat het
Bestuurscollege op Bonaire projecten
wil initieren die duidelijk een
milieuonvriendelijk karakter hebben?
Hoe verhoudt zich deze situatie tot de
andere eilanden van de Nederlandse
Antillen?

overkomen»? Kan uit deze uitspraak
opgemaakt worden dat het
milieubeleid van de Nederlandse
overheid op Bonaire in ieder geval tot
voor kort zwaar tekort heeft
geschoten, en dat dit in de huidige
situatie misschien nog steeds zo is?
Zo nee, waarom niet?

6
Deelt u de mening dat de rol die het
Bestuurscollege op Bonaire in deze
zaak heeft gespeeld in zekere mate
demonstreert dat het de lokale
milieuproblematiek onvoldoende
serieus neemt? Zo ja, hoe verhoudt
deze situatie zich tot de andere
eilanden van de Nederlandse
Antillen? Zo nee, waarom niet?

7
Bent u van mening dat op Bonaire
een verdere verbetering van het
milieubeleid noodzakelijk is? Zo ja,
welke mogelijkheden ziet u om
binnen de nieuwe staatkundige
verhoudingen tot een dergelijke
verbetering te komen?

1 Antilliaans Dagblad, 26 augustus 2009.

Hoe verklaart u de uitspraak in het
artikel dat natuurorganisaties het
wheel bijzonder» vonden dat «de
Nederlandse overheid belangstelling
en begrip had voor hun standpunten»
omdat ze dat «nog niet eerder [was]
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